
 
Memo agendaplaatsing van raadsinformatie uitspraken CRVB over huishoudelijke hulp  
 
De reden van het plaatsen van deze raadsinformatie op de agenda van de commissie Welzijn van 6 
september is dat onze fractie hier nog vragen over heeft. Het is ons nog niet helder wat er concreet 
aan het bestaande beleid gaat veranderen. Daarnaast wordt er beschreven dat er een aantal klanten 
zich naar aanleiding van de uitspraken van CRVB zich gemeld heeft omdat zij niet tevreden zijn over 
de ondersteuning. Met deze klanten wordt opnieuw het gesprek aangegaan. Dat roept bij de SP 
nieuwe vragen op. Onder andere: om hoeveel mensen dit gaat en wat er met de andere klanten 
gebeurt die geen bezwaar gemaakt hebben.  
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